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Medlemmer og varamedlemmer til representantskapet i Interkommunalt Arkiv  
Suppleringsval 

Vedlegg: 
Val av medlemmer/varamedlemmer til representatskapet i Interkommunalt arkiv i Hordaland 
Selskapsavtale-pr.-01.01.2017 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

 

«Det vert gjort slikt val til representantskapet i Interkommunalt arkiv i Hordaland IKS : 

Medlem:  ----------------   Varamedlemmer: --------------------- 

 

 

 

 

Heradsstyret - 009/19 
 

HS - behandling: 
Ordføraren gjorde  framlegg om val av medlemmer og varamedlemmer i samsvar med rådmannen 
sitt framlegg. 
 
AVRØYSTING 
Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 
 

HS - vedtak: 
"Det vert gjort slikt val til representantskapet i Interkommunalt arkiv i Hordaland IKS: Medlem: 
Arkivleiar Hilde Kristine Bøe, vara: 1. Astrid Kollvangsnes, sekretær, 2. Beate Iren Bakkemo, 
sekretær." 
 
 

Saksopplysningar: 
Saksopplysningar:  



 

 

 
Bakgrunn 
Heradsstyret valde i møtet 09.12.15 slike medlemmer til representantskapet i Interkommunalt arkiv i 
Hordaland IKS for perioden 2015 - 2019: 

 

"Det vert gjort slike val til representantskapet i Interkommunalt arkiv i Hordaland: Medlem: Marit 
Solberg, seksjonsleiar. Vara: 1. Astrid Kollvangsnes, sekretær. 2. Lisbeth Mjelde Åsheim, sekretær." 

 

Marit Solberg er no slutta i kommunen og Lisbeth Mjelde Åsheim har gått over i anna stilling. Det bør 
difor veljast nye medlemmer og varamedlemmer før representantskapsmøtet våren 2019. 

Medlemmer og varamedlemmer skal veljast av heradsstyret. Det har vore praksis å velja tilsette i 
arkivtenesta/dokumentsenteret til dette vervet. 

 

 

 
Vurdering 
Rådmannen vil tilrå val av administrativt tilsette til vervet. Som ny medlem vil ein foreslå arkivleiar 
Hilde Kristine Bøe, første vara som no Astrid Kollvangsnes, og som andre vara Beate Iren Bakkemo. 
 
Folkehelse – ikkje vurdert i saka 

Miljø  - ikkje vurdert i saka 

Økonomi – ingen endring i forhold til dagens situasjon 

 

Konklusjon 
Saka vert lagt fram for valnemnda for tilråding til heradsstyret. 
 

 
 
 


